
Valberedningens förslag
Förbundsstyrelsen, Ridskole- och utbildningssektionen 

samt Disciplinnämnden



Bakgrund till förslagen

• Valberedningens arbete har pågått sedan förra stämman med att följa arbetet i 
de olika styrelserna och sektionerna. Vi har pratat med förtroendevalda i den 
centrala organisationen och också med er i distrikten. 

• Inför val av ny ordförande har vi tillsammans med er i distrikten tagit fram en 
kravprofil på en ordförande och vi har, tillsammans med er, betonat lagbygget på 
alla nivåer och att vi behöver en lagspelare på högsta nivå.

• Inför årets stämma har vi i valberedningen fått många riktigt bra nomineringar. Vi 
har fler bra kandidater än vi kan föreslå – helt enkelt för att vi inte har så många 
förtroendeposter. Tack för alla nomineringar!

• Vi känner att det finns ett genuint intresse för att engagera sig i vårt förbund och 
efter ingående diskussioner med många av de nominerade känner vi oss trygga 
med att vi lägger fram ett förslag på ett bra lag som kan leda vårt förbund både 
här och nu och in i framtiden.

• Foton i presentationen är privata
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